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Besvarelse af spørgsmål nr. S 924, som medlem af Folketinget
Line Barfod (EL) har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren
den 17. november 2004

Spørgsmål S 924:
"Kan ministeren bekræfte, at der inden for det seneste år er blevet importeret og anvendt
plasmaprodukter i Danmark baseret på blod fra betalte donorer?”

Svar:
Jeg har i anledning af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra Statens Serum Institut.

Når denne foreligger, vil jeg vende tilbage med min besvarelse af spørgsmålet.


